
                                                                      HEP INTERVIEW  

 

  
Patrick: Što vam se svidjelo kod našeg videa?  

 

HEP: Pa, kreativnost i pogotovo što ste personificirali sama računala. Pogotovo 
ona zadnja scena gdje odlaze u penziju.  

 

Tea: Po kojim kriterijima ste birali videa?   

 

HEP: Pa sad ne znam smijem li  otkriti kriterije, ali originalnost je definitivno 
jedan od najvažnijih. Najbitnije za učenike jest originalnost, da se kreativno 
izraze i  da osmisle i pogode temu te da se vidi trud. To se definitivno i vidjelo.  

 

Laura: Zašto ste se odlučili napraviti nagradni natječaj?  

 

HEP: To je dio poslovanja HEP-a, društveno odgovorno poslovanje. Uvijek se 
trudimo nekako ako djelujemo u nekoj zajednici, vratiti dio te ulagati u mlade 
ljude. Svima je u interesu da s obzirom na to da smo hrvatska tvrtka da 
poboljšati uvjete za rad učenicima.  

 

Antonija: Koja je bila ideja nagradnog natječaja?  

 

HEP: S obzirom na to da ta polja (STEM) su dosta vezane za tehnologiju u 
zadnje vrijeme, dosta aktualna i na burzi rada i u društvu, pravilna edukacija iz 
polja informatike je veoma važna za mlade ljude. Mislim da je dosta važno da 
imaju pristup opremi na kojoj mogu raditi.  

 

Sara: Hoće li biti još sličnih natječaja?  

 

HEP: Natječaj za naše male genijalce održava se svake godine od 2015. , mislim 
da smo prijašnjih  godina imali i više natječaja. Postoji li neka pravilnost, ne 
znam,  ali u svakom slučaju svake godine se održava i vjerujem da će se 
nastaviti i dalje.  

 

Laura: Smatrate li informatičko obrazovanje važnim?  

 

HEP: Da, definitivno. Danas je doba kada bez računala ne idete van, imate ga u 
džepu. To je vaš pametni telefon. A trebat će vam kasnije u poslu vrlo 



vjerojatno za svaku interakciju, a i društvene mreže su tu tako da je zaista 
važno.  
 


